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Uw brief van Uw kenmerk -

Geachte heer, mevrouw. 

Met deze brief informeren wij u over de stand van zaken van de roeibaan in 
Harkstede. Zoals bekend hebben we op 31 mei j l . roeibaan Harkstede 
overgenomen van Recronde B.V. Dat houdt in, dat we met ingang van die 
datum eigenaar zijn van de roeibaan zelf, de start- en finishtoren, het 
sporthotel, de indoor skibaan, een beheerderswoning en de golfafslag 
inclusief parkeerterrein. De totale oppervlakte is ongeveer 45 hectare. 

Met Recronde is afgesproken dat zij in ieder geval nog dit jaar de exploitatie 
voortzetten. Vanaf 1 januari 2014 gaat de exploitatie voor een jaar over naar 
Bureau Meerstad. 
Na 2014 kan de roeibaan niet meer gebmikt worden. Dat is niet verantwoord 
vanwege de slechte staat van de roeibaan. We willen dan ook zo spoedig 
mogelijk de verbinding met het Woldmeer maken, in combinatie met het 
nodige grondwerk (uitgraven van het meer richting de roeibaan). Zouden we 
dat niet doen, dan zijn we op korte termijn verplicht te investeren de roeibaan. 
Dat is echter, als je kijkt naar de gewenste eindsituatie in Meerstad, een 
desinvestering. 

Toekomst roeibaan 
In het Masterplan Meerstad is destijds vastgelegd, dat ten Noorden van het 
Hart van Meerstad een gedeelte van het meer kan worden gebmikt als 
roeibaan. Te gebmiken voor alle vaarverkeer, maar ook voor roeiwedstrijden. 
Een eenvoudige roeifaciliteit dus. Het Masterplan zal uiteraard gefaseerd 
worden uitgevoerd. 
Op dit moment werkt bureau Meerstad aan een plan van aanpak met 
betrekking tot de roeibaan. Dat betekent dat bureau Meerstad bestudeert hoe 

OS 15 008 E.Ol 



Bladzijde ' Gemeente 

fromngei 

de roeibaan te zijner tijd integraal onderdeel kan uitmaken van het Woldmeer. 
Een en ander in combinatie met een globale doorkijk naar de 
ontwikkelmogelij kheden van het overige omiiggende gebied. 

Conclusie 
Tussen eind 2014 en de aanleg van de nieuwe baan is er een periode dat er 
geen roeibaan is. In die periode kimnen er geen wedstrijden op de roeibaan 
plaatsvinden. De gevolgen zijn echter beperkt, omdat de roeibaan niet als 
trainingsaccommodatie wordt gebmikt, maar slechts enkele keren per jaar 
voor wedstrijden wordt gebraikt. Er komt een plek waar de roeiers terecht 
kunnen. Dat wordt geen professionele baan, maar een plek die integraal deel 
uitmaakt van het meer. 

Op 20 november is er een aparte sessie over Meerstad gepland en op 4 
december staat de herziene grondexploitatie Meerstad geagendeerd in de 
raadscommissie R&W. Wij zullen u dan informeren over de laatste stand van 
zaken rondom Meerstad en de roeibaan. 
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